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В статье анализируются проблемы законодательной техники и дифференциации уголовной ответ-
ственности при совершении деяний, связанных с нарушением требований в области транспортной 
безопасности. Дается характеристика преступления, предусмотренного ст. 263.1 УК РФ. Рассматри-
ваются вопросы межотраслевой дифференциации административной и уголовной ответственности 
в указанной сфере общественных отношений. Обосновывается вывод о том, что дальнейшее совер-
шенствование уголовного законодательства в сфере обеспечения соблюдения требований в обла-
сти транспортной безопасности предполагает соответствующую редакцию ст. 263.1 УК РФ.
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The article analyzes the problems of legislative technology and the differentiation of criminal liability in the 
commission of acts related to violation of requirements in the field of transport security. The characterization 
of the crime under Art. 263.1 of the Criminal Code of the Russian Federation. The article deals with the 
issues of cross-sectoral differentiation of administrative and criminal liability in this area of ​​public relations. 
The conclusion is substantiated that further improvement of the criminal legislation in the field of ensuring 
compliance with the requirements in the field of transport security presupposes the corresponding edition of 
Art. 263.1 of the Criminal Code of the Russian Federation.


